
 
 
 
 
 
 
 
 
TRAORDINARI.  7 DE JUNY DE 2017. 
 
 
 
Aquest Ple al Carrer informa de dos plens municipals que s’han donat  al mes de febrer, un d’extraordinari de data 
17 de febrer, i l’altre d’ordinari de data 27 de febrer. 
 
DONACIÓ TEATRE DE LA LLIGA 
 
El Ple extraordinari del 17 de febrer té un únic punt en què se certifica la donació del Teatre de la Lliga. Tots els 
grups municipals es feliciten per arribar a aquest acord i celebren l’entesa que l’Ajuntament de Capellades té amb la 
Lliga. De manera similar, la Junta de la Lliga, present com a públic en aquest Ple extraordinari, agafa la paraula per 
celebrar aquest pas i creu que serà positiu per a la Lliga però també per a Capellades en general. 
 
CONVENIS AMB EL CONSELL COMARCAL DE L’ANOIA I PINTURA RÀPIDA 
 
El primer punt del Ple de 27 de febrer és un conveni amb el Consell Comarcal de l’Anoia per tal de proveir 
l’Ajuntament de l’assistència tècnica en temes d’informàtica. Aquest servei serà més econòmic que el que tenia 
l’Ajuntament fins ara, i el Consell Comarcal pot garantir més hores d’assistència que el servei anterior. Tots els 
grups municipals hi estan a favor i s’aprova per unanimitat. 
 
El següent punt també és un conveni amb el Consell que passa anualment dins del marc “Treball a les 
Comarques”. És un conveni de col·laboració entre el Consell i l’Ajuntament per a fomentar l’activitat laboral a la 
vila. S’aprova per unanimitat sense cap més comentari. De la mateixa manera també s’aprova per unanimitat les 
bases del concurs de pintura ràpida que se celebra pel Mercat Figueter, que també és un punt que s’ha d’aprovar 
cada any. 
 
CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB LA LLIGA 
 
Com a continuació del punt tractat al Ple extraordinari de 17 de febrer, es posa a debat el nou conveni de 
col·laboració amb la Lliga. En ell es detalla l’ús que es podrà fer del Teatre de la Lliga. És una posada al dia del  que 
hi havia hagut fins ara, i s’ha fet d’acord amb les necessitats que ha expressat la Junta de la Lliga. En termes generals, 
tot seguirà igual i els socis de la Lliga continuaran tenint assegurada tota mena d’activitats al Teatre, gaudint de 
beneficis també a nivell de rebaixes en els preus dels espectacles que s’hi facin. A més, aquest conveni engloba uns 
diners que normalment s’adjudicaven via diverses subvencions i formalitza  comissions de seguiment entre 
l’Ajuntament i la Junta de la Lliga per continuar amb el bon funcionament de les actuacions al Teatre, tant en 
qüestió de manteniment com de programació. S’aprova per unanimitat i, en el moment de precs i preguntes, des 
de la Junta de la Lliga es fa un agraïment a l’aprovació d’aquest punt. 
 
APROVACIÓ BASE PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS 
 
Com en anys anteriors, es passa a aprovació la base dels Pressupostos participatius per a l’any 2025. S’explica el 
calendari i la dotació econòmica, que és el mateix de cada any.  La regidora Sònia Buades afegeix que aquestes bases 
aporten un parell de millores tècniques per part de la Diputació de Barcelona, com ara millorar la usabilitat del 



portal web. El portaveu de JxC valora positivament que la població pugui decidir en què s’inverteix una part del 
pressupost municipal. El portaveu de VdC-CUP destaca que una proposta que va instaurar VdC-CUP quan era a 
govern s’hagi validat tant pel poble com pels diferents grups municipals. El portaveu del PSC valora que es 
podrien afegir debats durant l’any per tal d’enriquir el procés. No hi ha cap més comentari i s’aprova per 
unanimitat. 
 
MOCIÓ DE VdC-CUP EN DEFENSA DE LA BRESSOLA 
 
El portaveu de VdC-CUP, Miquel Sabaté, presenta una moció en 
defensa de La Bressola, entitat educativa de la Catalunya Nord que 
promou una educació en immersió lingüística en català en aquest 
territori. La moció exposa la impossibilitat de tenir el català com a 
llengua vehicular en l’educació pública, i com aquesta associació ha de 
resistir els embats d’un Estat, el francès, que va en contra de tota llengua 
que no sigui el francès. D’ençà de l’entrada de la ultradreta a la batllia de 
Perpinyà, a més, el finançament de la Bressola ha quedat molt minvat, i és 
per això que des d’aquesta associació s’ha fet una crida per tal d’ajudar en 
el finançament d’aquest esforç per portar la llengua catalana a l’educació a la Catalunya Nord. És per tot això que la 
moció demana que l’Ajuntament de Capellades s’adhereixi a l’entitat d’Amics de la Bressola, amb una aportació 
anual de 200€. És una quantitat simbòlica, però és una moció que s’està estenent arreu dels Països Catalans i, per 
tant, nosaltres també hi estaríem posant un granet de sorra en la defensa del català a la Catalunya Nord. 
 
El portaveu de Junts i el d’ERC es van afegir als arguments de la moció i van aprofundir en la defensa del català a 
les institucions per tal d’ajudar una llengua històricament minoritzada. Des del PSC van trobar encertada la moció. 
Tots els grups excepte Cs hi van votar favorablement. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
El grup de Cs no té res a dir. Des de Junts per Capellades s’exposa una queixa sobre la comunicació de 
l’Ajuntament de Capellades en relació a un tall d’aigua recent. A aquesta queixa se li afegeixen els grups del PSC i 
de VdC-CUP. Tots tres grups estan d’acord que l’Ajuntament va fer una comunicació precipitada el dia abans, i 
que el dia següent no es va fer un seguiment prou exhaustiu. ERC en aquest punt comenta que es va fer tot el que 
es va creure escaient en aquell moment i es disculpa si a nivell comunicatiu no es va poder expressar millor. 
 
A banda d’aquesta qüestió, des de VdC-CUP es demana celeritat en la construcció del segon dipòsit, la qual cosa 
hauria d’evitar quedar-se sense aigua quan un punt d’extracció falla. Des d’Alcaldia s’afirma que a finals de març 
hauria d’estar acabada l’obra. A més, el portaveu de VdC-CUP demana per l’estat de l’estabilització del personal de 
l’Escola Bressol i per l’estat de la RLT de l’Escola Bressol. Des de Secretaria s’afirma que l’estabilització ja és pública 
i definitiva. Alcaldia afirma que la proposta que va fer la Direcció de l’Escola Bressol s’ha traspassat a l’empresa 
adjudicatària i està a l’espera d’una resposta. Finalment el portaveu de VdC-CUP demana restaurar serveis al CAP 
que s’han anat perdent darrerament. Des d’Alcaldia es respon que es mirarà de preguntar. 
 
Des del PSC, a banda de la qüestió de l’aigua, expressa que s’ha de fer seguiment sobre l’habitatge que hi ha de la 
SAREB per tal d’obtenir habitatge públic. A més, demanen presència de més personal tècnic per a la Taula de 
Convivència. 
 
I amb tot,  es dona per acabat el ple.  
 
 


